
Razpravljali o
zunanji politiki

Delovanje delegatskega st-
stema in zunanjepolitične ra-
zmere sta blll glavnt totkl
dnevnBg* rada na akupni aaji
ktajevne konference SZDL,
osnovne organizacije ZK in
sveta krajovne skupnosti Beri-
Čevo-Brlnje. Seja je bila 22. ja-
nuarja.

Informacija o zunanjepoli-
tičnfh razmerah je bila podana
v zvezi z vojaSko intervencijo
Sovjetske zveze v Afganiatanu.
Razvil se je zanimiv pogovor o
nasprotjih mod blokoma in
oboroževalnt tekmi, kt vzbuja
zaskrbijenost tudl pri nas, saj
predstavlja stalno nevarnost
za novo vojno. Preclstavlja pa
tudi oviro pri uveljavljanju no-
vega ekonomskgga reda. kar
vpllva na neugodni gospodar-
ski položaj naše države. Pou-
darili so pomembnost sodeto-
vanja vseh občanov in delov-
nih Ijudi v letoSnjih stabilizacij-

skih prizadevanjih. kakor tudi
doltnost vseh (unkcionarjev in
delegatov pri objektivnem pre-
nctenju informaclj krajanom.
Veltkega pomena je pravilna
obvešfienost krajanov o poli-
tičnih, gospodarskih in var-
nostnih razmerah, kar naj pri-
pomore k preprečevanju raz-
nth konfliktnihsituacij, Sirjenju
alarmantnih vestl, polresnic.
panike, Ipd. Vsak posameznik
mora čutiti življenjsko moč na-
Sega sistema socialističnega
samoupravljanja ter varnost, ki
nam jo zagotavlja cslovit si-
stom 3plo§ne Ijudske obrambe
in družbene samozaščite.

Na seji so pohvaliti akcijo
osnovne organizacije Zveze
socialistične mladine za oči-
ščenje snega na nekatarih jav-
nih mestih. Prav tako je bilo
izraženo zadovoljstvo z do-
brim dolom komisije za komu-
nalo, ki sproti in uspedno redu-
je probleme. Da pa jih pohvala
ne bi uspavala, so krajani opo-
zorili na pomanjkljiv smerokaz
v Brinju in slabo razsvetljavo
ob vaSki cesti. Problem trgovi-
na še vedno ni rešen, za seda-
njo zamudo pa je odgovoren
projektivni biro Mercatorja.

Komisija za kmetijstvo je da-
la pobudo za širšo obravnavo
vpraSanj s področja kmetijstva
in za delegalsko vprašanje v
zvezi z davkom na zgradbe in
zaklonišče. O tem bo na prvi
seji razpravljal svet krajevne
skuDnostt. iRENA LOŽAR


